



## HEAD OFFICE

Ref.: CS-30/ADX/171019

Date: 19 October 2017

## المكتب الرئيسي

المرجع: CS-30/ADX/171019

التاريخ: 19 أكتوبر 2017

**Mr. Saif Sayah Al Mansouri**

Senior Head of Listed Companies Department

Abu Dhabi Securities Exchange

P.O. Box 54500, Abu Dhabi

United Arab Emirates

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم

رئيس أول إدارة إدراج الشركات

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب. رقم 54500، أبو ظبي

الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Updating information on the disclosure of Key Shareholder Potential Sale of Shares**

الموضوع: تحديث المعلومات المتعلقة بالإفصاح عن

إحتمال بيع أسهم من قبل أحد المساهمين الرئيسيين

Subsequent to our letter dated September 28, 2017 with the reference number "CS-23/ADX/170928" titled "Disclosure on Key Shareholder Potential Sale of Shares".

تعقيباً على رسالتنا الموجهة إليكم في تاريخ 28 سبتمبر 2017 ذات الرقم المرجعي "CS-23/ADX/170928" تحت عنوان "الإفصاح عن إحتمال بيع أسهم من قبل أحد المساهمين الرئيسيين".

Kindly note that Tabarak Investment Owned by Tabarak Commercial Investment One Person Company LLC is the party interested in purchasing the Commercial Bank's share in United Arab Bank (UAB).

نحنيطمكم علماً بأن شركة تبارك للاستثمار المملوكة من قبل شركة تبارك للاستثمار التجاري شركة الشخص الواحد ش.ذ.م.م. هي الجهة التي أبدت إهتمامها بشراء حصة البنك التجاري في البنك العربي المتحد (ش.م.ع.).

We will update it you with new information as and when received.

هذا وسنقوم بالإفصاح عن أي معلومات جديدة فور ورودها.

**Wael Zahnan**  
Company Secretary

وائل زهنان

سكرتير الشركة

cc: Mr. / Ibrahim Obaid AlZaabi, Deputy CEO  
of Legal Affairs, Issuance and Research, ESCA

نسخة إلى السيد / إبراهيم عبيد الزعابي ، نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية والإصدار والبحوث، هيئة الأوراق المالية والسلع